
 
Emne: Vs: Spørsmål til ordføreren 
Til: Politisk Sekretariat <valg@karmoy.kommune.no> 
Sendt: 28.11.2022 11:54:00 
Fra: Siv Elisabeth Røksund Lie <sili@karmoy.kommune.no> 
 
Fra: Nils W. Krog <nilswkrog@gmail.com> 
Sendt: onsdag, november 23, 2022 11:26 
Til: Jarle Nilsen <jni01@karmoy.kommune.no> 
Emne: Spørsmål til ordføreren  
  
Ved flere anledninger er det registrert at folkevalgte, med roller i ulike kommunale organ, drar på 
«private» befaringer hvor bare én part i f.   
eks store utbyggingsprosjekter er representert.  
 
Hva synes ordføreren om denne praksisen?  
 
Er det behov for at slike former for påvirkning/lobbyvirksomhet inntas og reguleres i kommunens etiske 
retningslinjer?  
 
Nils Krog 
MDG Karmøy 
 
Sendt fra min iPhone


